

Code of Conduct for the Users of the Mangrove National Park



Code of Conduct for the Users of the Mangrove National Park

Code of Conduct for The Users of The Mangrove National Park

الضوابط التنظيمية لمستخدمي متنزه القرم الوطني

1. Do not collect or damage any material - living or dead - such as fossils, plants, animals, corals, shells, fish, rocks, archaeological and historical artifacts from any part of the Mangrove National Park.



1. عدم جمع أو الإضرار بأي جسم، حي أو ميت، مثل المتحجرات أو الأحافير والنباتات والحيوانات، والمرجان والأصداف والأسماك والصخور والقطع الأثرية والتاريخية من أي جزء من متنزه القرم الوطني.

2. Private motor boats are not allowed in this area.



2. لا يسمح للقوارب الخاصة بالإبحار في هذه المنطقة.

3. It is not allowed to moor any vessel with an anchor or to tie it to a mangrove tree.



3. لا يسمح لأي قارب بالرسو في هذه المنطقة ولا يسمح بربطه بأي شجرة من أشجار القرم.

4. Jet skis and beach buggies are strictly prohibited in this area.



4. ممنوع منعاً باتاً استخدام الدراجات المائية أو عربات الشاطئ في المنطقة.

Code of Conduct for the Users of the Mangrove National Park

5. Building campfires, or any other sort of open fire, is strictly forbidden within the National Park.



5. يمنع منعاً باتاً إشعال النار لأي غرض في متنزه القرم الوطني.

6. Do not move or damage any tree, signboards, scientific equipment, mooring buoys or other installed infrastructure in the area.



6. لا تقم بتحريك أو إتلاف الأشجار، أو اللافتات، أو المعدات العلمية أو العوامات الراسية، أو أي من البنية التحتية المنشأة في المنطقة.

7. Refrain from any loud activities or noises as this disturbs the birds.



7. يرجى الامتناع عن ممارسة أي أنشطة صاخبة والتي تحدث ضوضاء لأن هذا يزعج الطيور.

8. Do not litter at sea or in the mangrove area. Only in the trash pins.



8. لا تلقي بالمخلفات في البحر أو منطقة القرم. فقط في المكب المخصص للنفايات.

9. All types of hunting / fishing are strictly forbidden in the area.



9. يمنع منعاً باتاً القنص / صيد الأسماك بكل أنواعه في المنطقة.

Code of Conduct for the Users of the Mangrove National Park

10. Do not feed, damage, disturb or chase any of the wildlife (birds, fish, foxes, turtles, crabs, mammals, reptiles, amphibians or invertebrates) in the mangrove and sea area.



10. لا تطعم، أو تضرر أو تززع أو تطارد أي كائنات (طيور، أسماك، ثعالب، سلاحف، سلطعون، ثدييات، زواحف، برمائيات، أو لافقاريات) في منطقة القرم أو في البحر.

11. Any sampling for research purposes is subject to a permit from Environment Agency – Abu Dhabi .



11. يمنع أخذ أي عينة من المنطقة لأغراض بحثية إلا بتصريح مسبق من هيئة البيئة-أبوظبي.

12. Recreational camping is subject to a permit from Environment Agency – Abu Dhabi and only allowed in designated camping sites.



12. يسمح التخييم الترفيهي بعد الحصول على تصريح مسبق من هيئة البيئة – أبوظبي، على أن يكون في الأماكن المخصصة للتخييم.